



## Disclaimer Selvi & Cie SA - FR

Les Emails ne sont pas un moyen de communication parfaitement sécurisé. Ils peuvent impliquer des risques importants, tels que confidentialité, manipulation, détournement ou virus. Ce message et toutes les pièces jointes sont établis à l'attention exclusive des destinataires et contient des informations confidentielles. Si vous n'êtes pas le destinataire ou avez reçu ce message par erreur, vous êtes priés de le détruire, de l'effacer de vos systèmes et d'en informer immédiatement l'expéditeur. Le destinataire du message demeure exclusivement responsable pour toute forme de reproduction, copie, diffusion, modification et ou publication de son contenu, ainsi que pour toute transmission subséquente de virus. Selvi & Cie SA décline à ces titres toute responsabilité. Le destinataire s'engage par ailleurs à respecter les législations et réglementations applicables des juridictions où il entend utiliser les informations contenues dans ce message.

Pour plus d'informations relatives à la protection des données personnelles, vous êtes priés de consulter notre Notice d'informations disponible sur notre site Internet\*.

\* [www.selvi.ch](http://www.selvi.ch)

---

## Selvi & Cie SA Disclaimer - EN

Emails are not a secure means of communication. They can involve substantial risks such as confidentiality, manipulation, misdirection or viruses. This message and any attachments are intended solely for the addressee and the information contained is confidential. If you are not the addressee or have received this message in error, please destroy it, delete it from your system and inform the sender immediately. The recipient of this message remains solely liable for any form of reproduction, copying, disclosure, modification and/or publication of its content as well as for any virus propagation. Selvi & Cie SA declines any responsibility within this framework. Furthermore, the recipient of this message agrees to comply with the applicable laws and regulations in the jurisdictions where the information herewith contained will be used.

For further information on personal data protection, please refer to Selvi & Cie's Privacy Notice accessible on its Internet page\*.

\* [www.selvi.ch](http://www.selvi.ch)